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INTERPELACJA

W trosce o bezpieczefstrvo mieszkanc6w Wloclawka zwracam siE z pro*b4 r:

dodatkowe oznaczenie czenvon4 farb4 pas6w na przejazddw clla rower6rv. Swoj4 interpelacjg
motywuj9 faktem' i2 na przejazdach dla rowerdw dochodzi do dynamicznych zmian
zwiqzanyeh z obecnosciq uczestnik6w ruchu drogowego, co w ef'ekcie mo2e spowoclowai
potencjalnie niebezpieczne zdarzenia drogowe. Dodatkowe oznaczenie ma na celu zwr6cenie
szczegolnej uwagi kierowc6w pojazd6w rnechanicznych o obecnoSci w mieiscu
newral gi cz nW z punktu wi clzenia bezpi eczeri stwa.

Zyrvig nadziejg na pozytylv ne rozpatrzenie mojej prodby.


